

HOW TO PRAY EFFECTIVELY

CARA MEMBAYAR BERKESAN



Saluran Injil ini diterjemahkan dengan komputer. Sekiranya anda dapat membetulkan atau memperbaiki bahasa, sila hubungi pejabat di info@angp.co.za

Banyak orang percaya mementingkan orang tersayang yang tidak selamat atau mundur, tetapi berdoa dalam ketakutan dan kegelisahan dan bukannya iman yang diharapkan. Ini telah membuat saya mencari cara berdoa yang pasti dan juga untuk janji yang pasti untuk mendasari iman kita.

Kewibawaan orang yang beriman

Pertama sekali, kita mesti tahu siapa kita di dalam Kristus, dan menggunakan wewenang kita sebagai orang percaya, melawan syaitan dan kekuatan lawannya. Kita mesti tahu bahawa melalui Yesus kita akan memperoleh kemenangan sepenuhnya. (Roma 8:37), kerana Yesus mengalahkan setan di Calvary (Ibrani 2:14; 1 Yohanes 3: 8) dan mengalahkan semua kekuatan iblis. (Lukas 10:19). Ini adalah Firman Tuhan, dan Dia bermaksud apa yang Dia katakan. Syaitan tidak percaya bahawa dia dikalahkan, kerana dia tidak percaya apa-apa dan terus menghalangi dan mengecilkan hati mereka yang akan menyerah kepadanya (1 Petrus 5: 8). Dengan kata lain, Setan menguji kita untuk melihat apakah kita akan menyerah pada serangannya atau tidak, dan sayangnya, terlalu banyak orang percaya lupa siapa mereka dalam Kristus, dan bahawa Syaitan adalah musuh yang dikalahkan, dan mereka menyerah kepadanya. Namun, kita mesti menentang syaitan dan tidak menyerah kepadanya. (Yakobus 4: 7). Kita harus bertahan dan gigih, walaupun kelihatan mustahil, dan kita akan menuai hasilnya (Galatia 6: 9), kerana dengan Tuhan tidak ada yang mustahil, dan Dia akan memberi ganjaran kepada mereka yang mencari-Nya dengan keyakinan dan iman yang diharapkan. (Ibrani 11: 6). Yesus sering berkata, "Biarkan ia berlaku, seperti yang anda percayai" Matius 8:13; 9:29. Apa itu iman?

Contoh iman setiap hari

Petani itu menabur benihnya, dan walaupun dia tidak melihat apa-apa yang terjadi, oleh iman dia tahu dia akan menerima hasil panen pada waktu yang tepat. Seorang lelaki meletakkan dirinya di dalam kereta menuju ke destinasi

yang jauh. Dia tidak peduli dengan perjalanannya. Dengan kepercayaan pada kereta api, dia yakin dia akan sampai ke tempat tujuannya. Banyak jalan kereta api, persimpangan dan persimpangan harus dirundingkan, tetapi itu adalah tanggungjawab kereta api. Dia duduk kembali dan membaca atau tidur. Dan ketika kita membawa keperluan kita kepada Tuhan, marilah kita menunaikan keperluan itu kepada Tuhan, dan menyerahkan keajaiban kepada-Nya. Janganlah kita prihatin dengan kesukaran dan masalah dalam menghasilkan jawabannya. Itu adalah urusan Tuhan, dan jalan-jalanNya berbeza dari jalan anda dan fikiran-Nya tidak seperti milik anda. (Yesaya 55: 8-9). Apabila anda membawa jam tangan anda ke pembuat jam untuk diperbaiki, dia menegaskan bahawa anda membiarkannya sehingga pembaikan dilakukan. Dia tidak dapat membaikinya jika anda membawanya bersama anda. Demikian juga, kita harus meninggalkan keperluan kita dengan Tuhan, dan tidak penuh dengan rasa takut dan ragu. Hanya satu perkara yang mustahil bagi Tuhan, dan itu adalah untuk menjawab doa kita ketika kita berusaha menyelesaikan masalah itu sendiri, dalam ketakutan dan ketidakpastian. Ini tidak percaya, dan tanpa iman tidak ada yang dapat menyenangkan Tuhan. Baca Ibrani 11: 6. Marilah kita menjadi seperti Paulus dan Silas dalam Kisah 16:25. Setelah meminta pertolongan kepada Tuhan, mereka memikirkan tentang kebesaran dan kesetiaan-Nya, dan terlepas dari luka dan keadaan mereka yang putus asa, mereka menyanyikan pujian kepada Tuhan, dan Tuhan menggegarkan penjara dan membebaskan mereka. Itu adalah kepercayaan kepada kebesaran Tuhan dan bukan pada keputusasaan keadaan mereka. Iman melakukan yang mustahil.

Peranti halus syaitan dan sikap kita

Marilah kita beriman kepada Tuhan, dan bukan dalam keadaan kita; marilah kita melawan pemikiran negatif yang akan dimasukkan oleh Syaitan dalam fikiran kita. Dia akan menunjukkan kepada kita bahawa keadaan semakin buruk dan bukannya menjadi lebih baik. Dia akan menunjukkan kepada kita penampilan sesuatu sebagai bukti keadaan yang semakin buruk, iaitu simptom dan laporan perubatan sekiranya berlaku penyakit. Dia bahkan akan menyebabkan rakan karib berbicara kepada anda dengan cara yang dirancang untuk menimbulkan ketakutan dan keraguan. Dia akan menarik perhatian Anda pada keadaan yang serupa dalam kehidupan seseorang yang berakhir dengan tragedi. Dia akan menumpukan bukti di hadapan akal anda yang sangat mengalahkan. Tetapi bersyukur kepada Tuhan, sebagai orang percaya kita tidak perlu melihat penampilan, gejala dan perbincangan orang, kerana kita melihat bukti iman, kerana Ibrani 11: 1 memberitahu kita bahawa iman harus memastikan perkara-perkara yang tidak dapat kita lakukan lihat. Iman adalah apa yang kita lihat sampai bila-bila ia menjadi jawapan kepada doa kita. Masa menunggu ini memerlukan kesabaran kita; ini memerlukan harapan kita yang berterusan terhadap janji Tuhan walaupun terdapat pelbagai kemungkinan; ia memerlukan peperangan berterusan kita terhadap serangan keraguan dan pujukan negatif syaitan; ia memerlukan penghormatan berterusan kita kepada Tuhan dan janji-janji-Nya yang tidak terlepas dari semua kegagalan yang nyata. Ini membawa kita untuk mempertimbangkan janji-janji-Nya yang tertulis dalam Firman-Nya.

Janji Tuhan

Ini adalah kontrak bertulis hitam putih antara Tuhan dan orang yang beriman, dan dibuat selamanya. Mazmur 89:34 mengatakan bahawa Tuhan tidak akan mengambil kembali bahkan satu janji yang Dia telah buat. Kita dapat dengan aman percaya kepada Firman Tuhan, kerana Tuhan dapat menunaikan janji-janji-Nya dan ada lebih dari seribu. (1 Raja-raja 8:56). Abraham yakin sepenuhnya bahawa Tuhan akan dapat melakukan apa yang telah Dia janjikan. (Roma 4:21). Dia menunggu tahun demi tahun. Sarah semakin tua, dan kemungkinan seorang anak lelaki pada usia tujuh puluh tahun tidak mungkin berbicara secara manusiawi secara semula jadi, tetapi dia tidak membiarkan hal itu masuk ke dalam fikirannya. Tuhan telah berjanji - oleh itu itu adalah tanggungjawab Tuhan. Dia menepati janji - kontrak Tuhan dengannya. Tidak ada yang akan mempengaruhi kepercayaannya. Pada masa Tuhan, dia menerima anaknya. Tuhan tidak pernah terlambat dan tidak terlalu awal. Oleh itu, didoronglah, dan terus percaya. Tuhan lebih besar dari keperluan anda.

Keselamatan

Mari kita juga, memegang janji Tuhan untuk keperluan kita. Adakah untuk orang yang dikasihi dapat diselamatkan? Seorang yang kelihatan jauh dari Tuhan? Para murid menyebut kes yang sukar kepada Tuhan. "Siapakah yang dapat diselamatkan Tuhan?" mereka bertanya dalam Matius 19: 25-26. Yesus berkata, "Ini tidak mungkin bagi manusia, tetapi bagi Tuhan semuanya mungkin." Tuhan akan melembutkan hati yang berbatu itu; Dia akan mengubah sikap itu. Berdoalah dan tinggalkan yang mustahil kepada Tuhan, abaikan penampilannya, dan

teruskan berterima kasih dan memuji Tuhan, atas daya kerja-Nya yang menakjubkan. Menegur Setan atas penentangnya dan mengambil alih kuasa jahatnya dalam Nama Yesus, seperti yang Paulus lakukan dalam Kisah 16:18. Jangan ragu untuk menggunakan kewibawaan anda sebagai orang yang beriman. Yohanes 14:13; Kisah 3: 6,16. Oleh kerana orang yang dikasihi mungkin memberontak dengan lebih kuat daripada sebelumnya, kenali bahawa Syaitan menyebabkan ini. Perang melawan Syaitan terus menerus di alam rohani melalui media doa iman, memerintahkannya untuk membebaskan tawanan dalam Nama Yesus. Jangan berkecil hati ketika tidak ada perubahan yang nyata. Saya mengatakan "jelas", kerana kita tidak dapat melihat perubahan yang terjadi di dalam hati dan fikiran orang itu. Penentangan adalah bukti yang pasti akan berlaku peperangan rohani. (Efesus 6:12). dan sebagai orang percaya kita berada di sisi kemenangan. Tunjukkan kasih sayang dan rahmat, walaupun anda mungkin dikritik dan dihina. Pada masa yang tepat, Tuhan akan mendapat jalan -Nya. "Dia tidak ingin ada yang dihancurkan, tetapi ingin semua berpaling dari dosa-dosa mereka." (Yohanes 6:37; 1 Timotius 2: 4; 2 Petrus 3: 9).

Penyembuhan

Banyak sikap yang sama harus diamalkan sekiranya anda berdoa untuk penyembuhan badan yang sakit. Berani dan kuat iman. Laksanakan wewenang anda sebagai orang yang beriman, dan tuntutan penyembuhan sesuai dengan janji-janji Tuhan. Mazmur 103: 3 "Ia mengampuni **semua** dosa saya dan menyembuhkan **semua** penyakit saya." Matius 8:17 "Dia sendiri menanggung penyakit kita dan menanggung penyakit kita." 1 Petrus 2:24 "... Dengan luka-luka-Nya, kita telah disembuhkan." Markus 16: 17,18 "... mereka akan

meletakkan tangan mereka pada orang sakit, yang akan sembuh." Ini adalah kenyataan kenyataan yang positif. Orang sakit akan sembuh. Ini bukan pernyataan "mungkin" atau "mungkin" atau "jika", tetapi positif "akan sembuh". Oleh itu marilah kita menaruh kepercayaan kita pada pernyataan fakta positif ini, kontrak tertulis Firman Tuhan antara orang percaya dan Dia sendiri, dan mengharapkan jawapan untuk doa kita. Pada masa yang tepat iman ini akan menjadi kenyataan. Tuhan tidak boleh gagal.

Bagaimana meningkatkan iman anda

Roma 10:17 mengatakan, "Iman datang dari mendengar pesan, dan pesan itu didengar melalui Firman Kristus." Kita mempunyai kepercayaan kepada orang yang kita kenal. Kami tahu jika mereka boleh dipercayai dan berkebolehan. Kita membentuk iman kita sesuai dengan pengetahuan kita tentang watak mereka. Bagaimana kita dapat beriman kepada Tuhan jika kita tidak mengenal Dia, sikap-Nya terhadap kita dan kehendak-Nya untuk kita? Oleh itu marilah kita mengenal kehendak Tuhan untuk kita dengan membaca Firman-Nya dan menghabiskan masa dalam bertafakur, mengenali Dia dengan lebih baik. 1 Yohanes 5: 14-15 mengatakan ini memberi kita keberanian dan iman yang diharapkan dapat diterima dari Bapa Surgawi kita yang penuh kasih, yang rindu untuk mencurahkan berkat-Nya kepada anak-anak-Nya. Tetap percaya dan mengharapkan. Tuhan akan menghormati iman sederhana.

Saluran Injil ini diterjemahkan dengan komputer. Sekiranya anda dapat membetulkan atau memperbaiki bahasa, sila hubungi pejabat di info@angp.co.za

Sekiranya anda telah menemukan keselamatan di dalam Kristus, atau diberkati melalui literatur Injil kami, beritahu kami. Kami ingin mengucapkan terima kasih kepada Tuhan dengan anda, dan mengingati anda lebih jauh dalam doa kami. Untuk kesusasteraan, buku dan risalah Injil percuma dalam lebih dari 540 bahasa, sila hubungi kami :

HATI LELAKI



This Gospel tract was translated with a computer. If you can correct or improve the language, please contact the office at info@angp.co.za

E-MAIL: info@angp.co.za

ALL NATIONS GOSPEL PUBLISHERS

P.O. Box 2191, PRETORIA, 0001, R.S.A.

(A Gospel Literature Mission financed by donations)

(Reg. No. 1961/001798/08)